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P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  31 maja 2017r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 10.15 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XXXII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę 

Antczak,  Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka,  radnych i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przesłanym radnym wraz z zaproszeniem na sesję, nie zgłoszono 

wniosków o jego zmianę i został przyjęty jednogłośnie przez radnych. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2016 rok. 

8. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2016 r. 

10. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej. 

11. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy za 2016 rok. 

12. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

13. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2016. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

16. Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz 

rozkładania  na raty należności pieniężnych za 2016 rok, do których nie stosuje się 

ustawy – Ordynacja podatkowa. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

20. Zamknięcie obrad.   
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3. Przyjęcie protokołu z XXXI  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 30 maja br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Przewodniczący Rady udzielił głosu obecnemu na sesji  panu Jerzemu Jańczakowi, 

mieszkańcowi Wysogotówka, który zgłosił problem z przejazdem na pole. Powiedział, że 

mostek został rozebrany podczas budowy kanalizacji i obecnie nie może przejechać na 

pole. Zwrócił się do Rady z wnioskiem o zajęcie się sprawą mostka i przywrócenie 

przejazdu na pole do stanu pierwotnego.  

Po przedstawieniu wniosku  pan Jerzy Jańczak opuścił salę obrad. 

     Radny Lucjan Antczak poinformował, że pojawił się znowu problem smrodu  na ul. 

Waliszewskiej i zapytał się o sytuację prawną dot. fermy świń przy ul. Waliszewskiej? 

      Wójt odpowiedział, że sprawa jest w toku i trwa postepowanie sądowe. 

    Radny Tomasz Graczyk zapytał czy jest możliwość wyrównania nawierzchni drogi przy 

ul. Słowackiego? 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński zgłosił wniosek o uzupełnienie nawierzchni 

chodnika  na terenie szkoły w Kotlinie. 

Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że o wniosku poinformuje dyrektora, będącego 

zarządcą szkoły. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że: 

1) wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji Rady Gminy oraz interpelacje i wnioski 

zgłoszone przez radnych zostały przekazane Wójtowi Gminy w dniu  4 maja br.;  

2) w dniu 28 kwietnia przekazał przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy za rok 2016 wraz z informacją o stanie mienia Gminy i 

sprawozdaniem finansowym; 

3) przekazał w dniu 9 maja br. Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół w Kaliszu 

wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy; 

4) dokonał analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych za rok 

2016 i w dniu 12 maja br. przekazał do Urzędu Skarbowego w Jarocinie                                

jeden egzemplarz oświadczeń z kopią zeznań podatkowych. Kopie oświadczeń 

majątkowych przekazał Wójtowi Gminy. 

5) uczestniczył w premierze filmu o chórze Arion pt. Mój dom, moja historia. 

  

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

         Wójt Gminy poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 4 

maja br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu a do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  przekazano uchwałę dotyczącą  zmiany budżetu Gminy. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 8 maja br. 

przekazano uchwały do ogłoszenia. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy wydał zarządzenia: 

-   trzy w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora szkoły, 

-  zmiany budżetu Gminy na 2017 r., 
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- upoważniające pracownika GOPS do prowadzenia postepowania ws. świadczenia 

wychowawczego. 

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że: 

w dniu 8 maja 2017 r. podpisał umowę z firmą „BETARD” sp. z o.o. z Długołęki  na 

sprzedaż i dostawę budowlanych materiałów drogowych.  

W dniu 15 maja podpisał z firmą „GEMAL” z Goliny umowę na wykonanie aneksu 

kuchennego wraz z wyposażeniem dla świetlicy wiejskiej w Magnuszewicach. Zadanie to w 

całości sfinansowane zostanie ze środków funduszu sołeckiego. 

 Do Starostwa Powiatowego w Jarocinie  złożone zostały zgłoszenia zamiaru przystąpienia  

do wykonywania robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę dla 

przebudowy dróg gminnych. 

Rozpoczęte zostały prace przy przebudowie dróg gminnych w Wysogotówku, Racendowie i 

Woli Książęcej.Zgodnie z opracowaną dokumentacją wykonano I etap prac polegający na 

wykonaniu koryta oraz  podbudowy tłuczniowej z klińca. Prace te wykonane zostały przez 

pracowników gospodarczych Urzędu Gminy. 

Następne drogi przewidziane do przebudowy to droga w Wilczy, droga we Wyszkach oraz 

w Kotlinie. Zostaną one wykonane tym samym systemem. 

Opracowana została dokumentacja na budowę sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i 

deszczowej na ulicy Krasickiego w Kotlinie (nowy odcinek). 

Rozebrany został budynek starej remizy OSP w Wilczy. 

Ze środków funduszu sołeckiego zakupiona została szafa chłodnicza do świetlicy wiejskiej 

w Kurcewie. 

W ogłoszonym przetargu na wykonanie przebudowy ulicy Dworcowej w Kotlinie złożona 

została 1oferta. Cena złożonej oferty to kwota 273.832,93 zł brutto, a Gmina przeznaczyła w 

budżecie na realizacje tego zadania 100 tyś. zł brutto (z tego zapłacono dokumentację 

techniczną oraz zaplanowano środki na inspektora nadzoru) dlatego zachodzi konieczność 

unieważnienia tego postępowania ponieważ kwota złożonej oferty przewyższa środki 

zaplanowane w budżecie. 

25 maja 2017 wysłano do 5 wykonawców zapytanie ofertowe na wykonanie wymiany 

pokrycia dachu na budynku strażnicy w Twardowie. Termin składania ofert wyznaczono do 

dnia 6 czerwca . 

Trwają prace na budowie boiska wielofunkcyjnego i bieżni przy Szkole Podstawowej w 

Woli Książęcej. Wykonana została podbudowa pod bieżnie i boisko wielofunkcyjne oraz 

położone zostały wszystkie ciągi komunikacyjne (chodniki).Termin wykonania tego zadania 

mija 11 lipca tego roku. 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2016 rok. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie  finansowe oraz sprawozdanie                    

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok szczegółowo i wnikliwie omówiono na wspólnym 

posiedzeniu  stałych komisji Rady w dniu 30 maja 2017 r.  

Przewodniczący Rady pytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

              Skarbnik Gminy odczytała uchwałę nr SO 0954/24/3/Ka/2017 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2017r. w sprawie wyrażenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2016r. 

Skład Orzekający RIO wyraził opinię pozytywną o przedłożonym przez Wójta  Gminy 

sprawozdaniu z wykonania  budżetu za 2016 rok wraz z informacją  o stanie mienia jednostki 

samorządu terytorialnego. 
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Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2016 r. 

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 8 maja br. komisja zapoznała się z: uchwałą budżetową oraz uchwałami 

i zarządzeniami zmieniającymi budżet w ciągu roku budżetowego, sprawozdaniami 

rocznymi z wykonania budżetu, informacją o stanie mienia komunalnego, opinią RIO  w 

Poznaniu ws. wykonania budżetu za rok 2016.   

Po dokonaniu analizy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy, Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie dochodów i wydatków budżetowych za 2016r. i 

wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin. 

Uchwała nr 3/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotlin z dnia 8 maja 2017 r. ws. 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2016 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej. 

         Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Kosiński odczytał uchwałę nr SO-

0955/17/3/Ka/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 16 maja 2017r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady 

Gminy Kotlin o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2016 rok. 

Skład Orzekający RIO  wyraził opinię, iż wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  za 2016 rok został uzasadniony. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy za 2016 rok. 

               Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski poinformował, że po zapoznaniu się w dniu 30 maja 2017r.  ze sprawozdaniem           

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok, przeprowadzeniu jego analizy i dyskusji na temat 

sprawozdania Komisja nie wniosła uwag do wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Lucjan Antczak poinformował, że 

po zapoznaniu się w dniu 30 maja 2017 r. ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 

2016 rok, przeprowadzeniem jego analizy  i dyskusji na temat sprawozdania, Komisja nie 

wniosła  uwag do wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

Opinie Komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

12. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

            Przewodniczący Rady poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu stałych komisji 

Rady w dniu 30 maja 2017r. zapoznano się szczegółowo z informacją o ilości i wartości  

mienia komunalnego. 

Do informacji nie zgłoszono uwag. 

Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2016. 
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       Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2016.  

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXXII/178/2017 stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. 

       Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. Po 

przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXXII/179/2017 stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Skarbnik Gminy Irena Antczak wręczając bukiet kwiatów,  złożyła gratulacje Wójtowi 

Mirosławowi Paterczykowi z tytułu uzyskania absolutorium. Życzyła Wójtowi mało 

problemów, a dużo satysfakcji z realizacji zadań, a w życiu osobistym dużo zdrowia, uśmiechu 

na co dzień  i radości. 

Wójt skierował swoje podziękowania do radnych i sołtysów za współpracę i wspólne 

rozwiązywanie problemów. 

 Wójt podziękował również pracownikom Urzędu, bez których wspólna praca rady, wójta i 

skarbnika byłaby niemożliwa. 

   Wójt wręczając skarbniczce Irenie Antczak kwiaty podziękował za dbanie o budżet. 

Powiedział, że pani Skarbnik wspólnie z pracownikami księgowości i podatków czuwają nad 

prawidłowym wydatkowaniem budżetu, za co serdecznie dziękuje. 

   Wójt podziękował  Sekretarzowi Gminy – osobie, która wspomaga i prowadzi administrację 

urzędu. 

 

16. Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz 

rozkładania  na raty należności pieniężnych za 2016 rok, do których nie stosuje się 

ustawy – Ordynacja podatkowa. 

                    Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten Wójt  szczegółowo  omówił na 

posiedzeniu wspólnym komisji Rady w dniu wczorajszym. 

Pytań i uwag do informacji nie było. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok. 

          Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

i Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformowali, że 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXXII/180/2017 stanowi załącznik do protokołu. 

  

18. Wolne głosy i wnioski. 

      Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Stanisławowi Stefaniakowi, strażakowi z OSP 

Sławoszew, obecnemu na sesji.  
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Pan Stanisław Stefaniak podziękował za przegłosowanie uchwały przyjmującej zakup 

samochodu strażackiego dla OSP Sławoszew. Podkreślił, że samochód dla straży jest bardzo 

potrzebny, ponieważ stary jest bardzo wysłużony. 

     Radna Beata Skowrońska wnioskowała o:  

 uzupełnienie poboczy przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha  na łuku drogi                       

w Kotlinie (przed skrzyżowaniem do Kurcewa), 

 wykoszenie rowów przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha, 

 wyczyszczenie studzienek deszczowych w Sławoszewie, które nie zostały 

wyczyszczone, mimo, że Powiat odpowiedział, że było to już wykonane. 

 podłączenie lampy przy świetlicy wiejskiej w Sławoszewie, 

 uporządkowanie worków z liśćmi przy świetlicy. 

Radna Beata Skowrońska zaprosiła wszystkich na rajd rowerowy, który odbędzie się 10 

czerwca br.  

Radny Marian Niewiada wnioskował o ustawienie znaku stop na skrzyżowaniach: drogi 

gminnej w Woli Książęcej przy posesji nr 63; drogi powiatowej przy posesji 112 i ustawienie 

znaku teren zabudowy lub ograniczenia prędkości przy drodze powiatowej w Woli Książęcej, 

na odcinku od pałacu w Słupi do posesji nr 112. 

     Radna Dominika Kwiecińska złożyła wniosek o załatanie dziur na drodze powiatowej w 

Twardowie i wykoszenie poboczy drogi powiatowej w Twardowie. Powiedziała, że mimo 

zaplanowanych środków na wykaszanie i zapewnień ze strony Powiatu, to w tej sprawie mało 

się dzieje. Pierwszy termin koszenia w lipcu jest zdecydowanie  za późny. Prosiła o 

przyspieszenie terminu wykaszania i zaproponowała przyjęcie innej metody wykaszania. 

Wójt odpowiedział, że może przejdziemy do innego sposobu wykaszania. Polegałoby to na 

zakupieniu własnego sprzętu do koszenia i przejęciu od Powiatu zadania wykaszania poboczy 

dróg powiatowych, za odpowiednim wynagrodzeniem. 

     Radny Zbigniew Orpel wnioskował o wymalowanie przystanku w Magnuszewicach. 

Wójt odpowiedział, że przystanek zostanie wymalowany przed dożynkami. 

      Radny Radosław Wałkiewicz ustosunkował się do wypowiedzi pana Jerzego Jańczaka w 

sprawie mostku i  powiedział, że firma budująca kanalizację udrożniła rów. Wielu mieszańców 

zakupiło we własnym zakresie rury i mostki bez problemu firma porobiła. Byłoby bardzo nie w 

porządku w stosunku do innych mieszańców, jakby Gmina zakupiła rury dla jednego 

mieszańca. 

      Radny Lucjan Antczak zgłosił awarie lampy ulicznej na ul. Kołłątaja koło posesji pana 

Szyszki. 

      Wójt poinformował o zakończonym postępowaniu sądowym z firmą WIRAX, budującą 

kanalizację w Woli Książęcej, na korzyść Gminy. 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że na wniesione wnioski na ostatniej sesji w dniu 

28 kwietnia br. przez radną Beatę Skowrońską otrzymał następującą odpowiedź z Referatu 

Dróg Powiatowych Starostwa Powiatowego:  

- uzupełnienie pobocza przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha na łuku drogi przed 

skrzyżowaniem na Kurcew zostanie wykonane z destruktu asfaltowego uzyskanego z 

remontu dróg powiatowych, które zaplanowano na miesiąc maj i czerwiec; 

-  usunięcie karpy po ściętych topolach w Sławoszewie będzie możliwe w przypadku 

wygospodarowania dodatkowych środków finansowych na to zadanie. Posiadane środki 

na utrzymanie zadrzewienia w pierwszej kolejności przeznaczane są na usuwanie drzew 

bezpośrednio zagrażających bezpieczeństwu użytkowników ruchu. 

        Ponadto na wnioski zgłoszone przez radnych i sołtysów na sesji Rady w dniu 27 marca 

br. otrzymał odpowiedź  w dniu 8 maja 2017 r. z Referatu Dróg Powiatowych Starostwa 

Powiatowego o treści: 
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- podniesienie zaniżonej kratki ściekowej na ul. Rymarkiewicza  w Kotlinie w rejonie 

kościoła zostało zlecone do realizacji; 

- uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi Kotlin - Racendów, Wola Książęca -

Twardów oraz Kotlin – Magnuszewice zostało już wykonane; 

- naprawa chodnika na ul. Rymarkiewicza w Kotlinie została uwzględniona w planach 

remontowych na rok bieżący. Jej realizacja będzie możliwa w przypadku 

wygospodarowania dodatkowych środków finansowych na remonty dróg; 

- odprowadzenie wody przy drodze powiatowej w Woli Książęcej zostanie wykonane we 

współpracy z Gminą Kotlin, gdyż wody spływają na jezdnię w przeważającej ilości 

pochodzą z okolicznych pól; 

- wyprostowanie i  uzupełnienie oznakowania na drodze Kotlin Sławoszew zostało już 

zlecone; 

- studzienki ściekowe w Sławoszewie zostały już oczyszczone; 

- tablica z nazwą miejscowości Twardów od strony Woli Książęcej jest zamontowana. 

Brakuje natomiast tablicy D42, której uzupełnienie zostało zlecone; 

- podcięcie gałęzi drzew przy drodze w Twardowie w rejonie posesji nr 94 ze względu na 

ograniczone środki finansowe nie będzie obecnie wykonane; 

- pierwsze wykaszanie poboczy dróg powiatowych zaplanowano, podobnie jak w roku 

ubiegłym, na miesiące maj/czerwiec, a drugie lipiec/sierpień. W przypadku drugiego 

terminu zaplanowano wykaszanie głównych ciągów drogowych na całej szerokości 

pobocza. Taki zakres i częstotliwość koszenia wynika z posiadanych w budżecie 

Powiatu środków finansowych na to zadanie. 

Wójt zaproponował zorganizowanie objazdu terenu gminy i ustalono, że odbędzie się po                             

czerwcowej sesji. 

 

20. Zamknięcie obrad.   

      Dziękując za udział, Przewodniczący Rady zamknął XXXII sesję Rady Gminy Kotlin. 

  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

/-/Tomasz Kosiński 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 


